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     Dragi sigheteni, va asigur ca nu am fost niciodata impotriva dezvoltarii, promovarii si
finantarii activitatilor sportive din Municipiul Sighetu Marmatiei, insa consider ca este important a
va aduce la cunostinta motivul real al imposibilitatii legale a adoptarii proiectului de hotarare
privind incheierea unui contract de finantare cu Clubul Sportiv Municipal Sighetu Marmatiei.   
   
 
  
Pentru ca acest proiect sa poata indeplini conditiile de legalitate, pana la incheierea contractului
de finantare, trebuiau respectate niste etape prevazute de Legea nr. 350/2005, etape care nu
au fost parcurse.
 
   
 
  
In sprijinul celor relatate mai sus va atasez avizul negativ cu recomandarea secretarului
Municipiului Sighetu Marmatiei, recomandare pe care am verificat-o si subsemnata, ajungand la
concluzia ca aceasta este in conformitate cu legislatia in vigoare. Este bine sa cunoasteti si
faptul ca atat avizele comisiilor de specialitate cat si avizul Secretarului Municipiului sunt
CONSULTATIVE , in consecinta se naste firesc intrebarea : De ce acest proiect nu a fost supus
votului in plenul Consiliului Local ??? Nu credeti ca ar fi fost interesant de vazut cum ar fi votat
toti consilierii locali acest proiect ?? Daca tot este un proiect asumat de toata clasa politica ,
recomand sa-l supunem votului in plen, pentru a ne asuma cu totii raspunderea asupra acestuia
!! ”
     
   
 
  
Documentele (
NR. avizul negativ cu recomandarea secretarului Municipiului Sighetu Marmatiei
) pot fi consultate 
AICI
(pe pagina de facebook a  consilierului local Av Oniţa-Ivaşcu Daniela)
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https://www.facebook.com/onitaivascu.daniela/posts/10153509129679548?pnref=story

